

<p>ASSALAMUALAIKUM...WBR DAN SALAM SEJAHTERA</p> <p>SAYA BAGI PIHAK MAJLIS MENGALU-ALUKAN KEDATANGAN PARA TETAMU JEMPUTAN, TUAN-TUAN DAN PUAN-PUAN KE MAJLIS ANUGERAH KECEMERLANGAN AKADEMIK DAN GRADUASI PRA SEKOLAH 2010, SK BAKRI BATU 5 MUAR</p> <p>UNTUK MAKLUMAN TUAN-TUAN DAN PUAN-PUAN SERTA HADIRIN HADIRAT SEKALIAN, MAJLIS AKAN BERMULA SEBENTAR LAGI.</p> <p>DIJEMPUT TUAN-TUAN DAN PUAN-PUAN SERTA HADIRIN HADIRAT SEKALIAN MENGAMBIL TEMPAT. MAJLIS MEMOHON KERJASAMA DARIPADA TUAN-TUAN DAN PUAN-PUAN SERTA HADIRIN HADIRAT SEKALIAN UNTUK TIDAK MENGAKTIFKAN TELEFON BIMBIT SEBAIK SAHAJA TETAMU – TETAMU KEHORMAT MENGAMBIL TEMPAT.</p> <p>TERIMA KASIH.</p>	<p>ros</p>
---	------------

<p><b>UCAPAN PENGUMUMAN</b></p> <p>MENGUMUMKAN KETIBAAN YANG BERBAHAGIA EN RAMLI B OSMAN, JURUTERA DAERAH JABATAN KERJA RAYA DAERAH MUAR, DIIRINGI OLEH YANG BERUSAHA, PN HJH JAMILAH BT HJ ABDULLAH, GURU BESAR SK BAKRI BATU 5 DAN YANG DIHORMATI, EN KAMSANO B PADIKON, YDP PIBG SK BAKRI BATU 5 SERTA PARA TETAMU JEMPUTAN.</p>	<p>razi</p>
---	-------------

<b>PERSEMBAHAN</b>  1. KOIR 2. PRA SEKOLAH 3. PEND KHAS	
---	--

<b>PERSEMBAHAN</b>  PERSEMBAHAN YANG BARU TUAN-TUAN DAN PUAN-PUAN SAKSIKAN SEBENTAR TADI ADALAH BAKAT KOIR DAN NYANYIAN OLEH MURID – MURID TAHAP DUA, PRA SEKOLAH DAN PENDIDIKAN KHAS DIBAWAH BIMBINGAN EN ABD RAHMAN ABDULLAH, PN SAKNIAH BT MD DALI DAN PN MAWADDAH BT MOKHTAR.	ain
---	-----

**SENARAI VIP DAN JEMPUTAN**

razi

BISMILLAH.....ALHAMDULILLAH....WASSALA...

1. YANG BERUSAHA, PN HJH JAMILAH BT HJ ABDULLAH,  
GURU BESAR SK BAKRI BATU 5,

2. YANG BERBAHAGIA, EN RAMLI B OSMAN, JURUTERA  
DAERAH JABATAN KERJA RAYA DAERAH MUAR

3. \*YANG DIHORMATI EN KAMSANO BIN PADIKON, YANG  
DIPERTUA PIBG SK BAKRI BATU 5 SERTA AHLI-AHLI  
JAWATANKUASANYA.

3. \* YANG DIHORMATI EN \_\_\_\_\_, WAKIL  
RASMI YDP PIBG SK BAKRI BATU 5 SERTA AHLI-AHLI  
JAWATANKUASANYA.

4. YANG DIHORMATI, TN HJ SALLEH B AHMAD SHUKOR  
KETUA KAMPUNG SIMPANG JERAM

5. YANG DIHORMATI, TN HJ MUSYRIK B YUSOF  
KETUA KAMPUNG BAKRI BATU 5, MERANGKAP PENERUS  
MASJID JAMEK BAKRI BATU 5

6. YANG DIHORMATI, EN MOHD NAZIR B HJ DAIM  
KETUA KAMPUNG BAKRI BATU 6.

7. YANG DIHORMATI \_\_\_\_\_,

\_\_\_\_\_

-

8. YANG DIHORMATI \_\_\_\_\_,

\_\_\_\_\_

-

9. YANG DIHORMATI \_\_\_\_\_,

\_\_\_\_\_

-

10. YANG DIHORMATI \_\_\_\_\_,

\_\_\_\_\_

-

YANG DIHORMATI GURU-GURU PENOLONG KANAN, GURU

PENYELIA PETANG, GURU-GURU, IBU BAPA SERTA MURID-  
MURID SEKALIAN

SALAM.....

<p><b>UCAPAN ALU - ALUAN</b></p> <p>KE PEKAN KUALA MEMBELI BINGKA, SAYANG PESANAN TERLUPA SUDAH; MAJLIS BERMULA TIRAI DIBUKA, DENGAN ALUNAN MADAH YANG INDAH.</p> <p>HADIRIN DAN HADIRAT YANG DIHORMATI,</p> <p>SETTINGGI – TINGGI KESYUKURAN KE HADRAT ILAHI KERANA DENGAN LIMPAH KURNIANYA DAPAT KITA MELUANGKAN MASA BERSAMA – SAMA PADA PAGI INI BERSEMPENA, MAJLIS ANUGERAH KECEMERLANGAN AKADEMIK DAN GRADUASI PRA SEKOLAH 2010, SK BAKRI BATU 5 MUAR</p> <p>TERLEBIH DAHULU, SEBELUM KITA MENERUSKAN ACARA PADA PAGI INI, IZINKAN SAYA BAGI PIHAK JAWATANKUASA MAJLIS, MEMBINGKISKAN UCAPAN SELAMAT DATANG.</p> <p>ATAS SUDINYA TUAN – TUAN DAN PUAN – PUAN KE SINI, KAMI MERAKAMKAN UCAPAN SETINGGI – TINGGI TERIMA KASIH.</p>	<p>razi</p>
--	-------------

<p><b>BACAAN DOA</b></p> <p>DENGAN NAMA ALLAH YANG MAHA PEMURAH LAGI MAHA PENYAYANG, MARILAH KITA SAMA-SAMA MEMOHON TAUFIK DAN HIDAYAH SEMPENA MAJLIS ANUGERAH KECEMERLANGAN AKADEMIK DAN GRADUASI PRA SEKOLAH 2010, SK BAKRI BATU 5 MUAR.</p> <p>MAJLIS MEMPERSILAKAN USTZ MOHD GHAZALI B MUSTAPHA, UNTUK MEMIMPIN BACAAN DOA. MAJLIS DENGAN SEGALA HORMATNYA MEMPERSILAKAN.....</p>	<p>ros</p>
<p>PIHAK MAJLIS MENGUCAPKAN JUTAAN TERIMA KASIH KEPADA USTZ MOHD GHAZALI B MUSTAPHA ATAS BACAAN DOA ITU TADI.</p>	<p>ros</p>

<p><b>UCAPAN ALU – ALUAN</b> oleh GB</p> <p>HADIRIN DAN HADIRAT YANG DIHORMATI,</p> <p>UNTUK TIDAK MELENGAHKAN MASA, MARILAH KITA SAMA-SAMA MENDENGAR UCAPAN ALU-ALUAN DARIPADA YANG BERUSAHA, PN HJH JAMILAH BT HJ ABDULLAH, GURU BESAR SK BAKRI BATU 5,</p> <p>MAJLIS DENGAN SEGALA HORMATNYA MEMPERSILAKAN.</p> <p><b>UCAPAN</b></p> <p>PIHAK MAJLIS MENGUCAPKAN RIBUAN TERIMA KASIH KEPADA YANG BERUSAHA, PN HJH JAMILAH BT HJ ABDULLAH, ATAS UCAPAN ITU TADI.</p>	<p>ain</p>
--	------------

<p><b>UCAPAN</b> oleh YDP PIBG</p> <p>HADIRIN DAN HADIRAT YANG DIHORMATI,</p> <p>SETERUSNYA, DENGAN SEGALA HORMATNYA DIPERSILAKAN YANG DIHORMATI EN KAMSANO BIN PADIKON, YANG DIPERTUA PIBG SK BAKRI BATU 5. UNTUK MENYAMPAIKAN UCAPAN. MAJLIS DENGAN SEGALA HORMATNYA MEMPERSILAKAN.</p> <p><b>UCAPAN</b></p> <p>PIHAK MAJLIS MENGUCAPKAN RIBUAN TERIMA KASIH KEPADA YANG DIHORMATI EN KAMSANO BIN PADIKON, ATAS UCAPAN ITU TADI.</p>	<p>razi</p>
--	-------------

**UCAPAN PERASMI**

ROS

KALAU TUAN PIKAT KENARI,  
JANGAN PATAHKAN BATANG JERAMI;  
KEPADA TUAN SEMBAH DIBERI,  
MOHON RASMIKAN MAJLIS KAMI.

HADIRIN DAN HADIRAT YANG DIHORMATI,

KETETAPAN ACARA KITA DITERUSKAN JUA. UNTUK ITU  
DIPERSILAKAN DENGAN SEGALA HORMATNYA  
YANG BERBAHAGIA, EN RAMLI B OSMAN, JURUTERA  
DAERAH JABATAN KERJA RAYA DAERAH MUAR  
MENYAMPAIKAN UCAPAN, SETERUSNYA MERASMIKAN  
MAJLIS ANUGERAH KECEMERLANGAN AKADEMIK DAN  
GRADUASI PRASEKOLAH 2010, SK BAKRI BATU 5, MUAR.  
DIPERSILAKAN DENGAN SEGALA HORMATNYA.

**UCAPAN PERASMI**

DEMIKIAN TADI UCAPAN YANG TELAH DISAMPAIKAN  
OLEH YANG BERBAHAGIA, EN RAMLI B OSMAN. MAJLIS  
MERAKAMKAN UCAPAN TERIMA KASIH.

<p><b>HADIAH UNGGUL DAN TOKOH ( SESI 1 )</b></p> <p>MAJLIS BERNAMA ANUGERAH CEMERLANG, MENJADI AZAM JATI DIRI, SUDAH TERCIPTA KEJAYAAN GEMILANG, HARI INI KECEMERLANGAN DIHARGAI.</p> <p>HADIRIN DAN HADIRAT YANG DIHORMATI SEKALIAN</p> <p>MENDAHULUI ACARA PENYAMPAIAN ANUGERAH KECEMERLANGAN SK BAKRI BATU 5 TAHUN 2010, YANG BERUPA SEBUAH PLAK DAN SIJIL IALAH ANUGERAH PELAJAR UNGGUL DAN ANUGERAH TOKOH PELAJAR. ANUGERAH INI ADALAH SEBAGAI TANDA PENGHARGAAN DARIPADA PIHAK SEKOLAH KEPADA MURID – MURID YANG CEMERLANG BUKAN SAHAJA DALAM BIDANG KO AKADEMIK ATAU KO KURIKULUM MALAH SAHSIAH MEREKA JUGA.</p>	<p>ain</p> <p><i>Penerima telah pun berdiri di atas pentas</i></p> <p><i>Razi baca lampiran 1</i></p>
<p>BAGI MENYEMPURNAKAN ACARA, DIJEMPUT YANG BERUSAHA, PN HJH JAMILAH BT HJ ABDULLAH, GURU BESAR SK BAKRI BATU 5 KE PENTAS, BAGI MENGIRINGI YANG BERBAHAGIA EN RAMLI B OSMAN, JURUTERA DAERAH JABATAN KERJA RAYA DAERAH MUAR, UNTUK MENYAMPAIKAN HADIAH. MAJLIS DENGAN SEGALA HORMATNYA MEMPERSILAKAN.</p>	<p>ros</p> <p><i>Selesai baca biodata tokoh</i></p> <p><i>Rujuk Lampiran 2</i></p>

## **BIODATA TOKOH ( LAMPIRAN 1 )**

ANUGERAH INI ANUGERAH DINANTI. DARIPADA 684 ORANG MURID, SUDAH PASTI ANUGERAH SEBAGAI PELAJAR UNGGUL MERUPAKAN ANUGERAH YANG BEGITU BERMAKNA.

HADIRIN DAN HADIRAT SEKALIAN,

PELAJAR INI DILAHIRKAN PADA 27 MAC 1998, 12 TAHUN YANG LALU DI HOSPITAL BESAR KUALA LUMPUR. MERUPAKAN ANAK TUNGGAL BAGI PASANGAN ENCIK RAZIAN B RAHMAN DAN PUAN HAMIDAH BT BRAHIM. 6 TAHUN MENUNTUT DISEKOLAH INI BERBEKALKAN HOBI GEMAR BERMAIN BADMINTON DAN BOLA SEPAK PADA MASA LAPANGNYA, BELIAU BERGITA-CITA UNTUK MENJADI SEORANG DOKTOR PAKAR PADA SUATU HARI NANTI.

MAJLIS ANUGERAH KECAMERLANGAN, SK BAKRI BATU 5 BAGI SESI 2010 INI MELAKAR SEJARAH PERIBADI TOKOH KECIL INI. DIPERSILAKAN PENERIMA ANUGERAH **TOKOH UNGGUL DAN TOKOH SAHSIAH PENDIDIKAN ISLAM / J QAF** SK BAKRI BATU 5, TAHUN 2010 IAITU

**MUHAMMAD AMIRUL HISHAM B RAZIAN**

TOKOH UNGGUL KITA.

( LAMPIRAN 2 )

<p><b>ANUGERAH TOKOH PELAJAR</b></p> <p>KITA TERUSKAN ACARA KITA PADA PAGI INI DENGAN PENYAMPAIAN ANUGERAH TOKOH PELAJAR</p> <p><b>PENERIMA ANUGERAH TOKOH KEPIMPINAN</b></p> <p>DIPERSILAKAN <b>AHMAD AFIQ B ADAM</b>. SEORANG YANG BERKARISMA, TETAP PENDIRIAN. BELIAU SEORANG YANG PERIANG NAMUN, SETIAP TUGASAN DAN AMANAH DILAKSANAKAN DENGAN PENUH DEDIKASI DAN TANGGUNGJAWAB.</p> <p><b>PENERIMA ANUGERAH TOKOH AKADEMIK</b></p> <p>DIPERSILAKAN <b>KHAIRUNNISA BT MARION @ MOHD YUSOF</b>. MERUPAKAN ANAK BONGSU DARIPADA EMPAT ORANG CAHAYA MATA BAGI PASANGAN ENCIK MARION @ MOHD YUSOF B NGADIMAN DAN PUAN RAHIMAH BT DAIM. BELIAU BERGITA-CITA UNTUK MENJADI SEORANG DOKTOR PADA SUATU HARI NANTI.</p> <p><b>PENERIMA ANUGERAH TOKOH KO KURIKULUM</b></p> <p>DIPERSILAKAN <b>NOR FARHANA BT YUSAINI</b>. BELIAU TELAH DILAHIRKAN PADA 1 DISEMBER 1998 DI HOSPITAL PAKAR SULTANAH FATIMAH. PADA MASA LAPANG, BELIAU GEMAR MELAYARI INTERNET DAN BERSUKAN.</p>	<p>razi</p>
--	-------------

(LAMPIRAN 2)

<p><b>PENERIMA ANUGERAH TOKOH LESTARI</b></p> <p>DIPERSILAKAN MUHD IS ' AD IRFAN B IBRAHIM. SEORANG YANG SUKAKAN KECERIAAN DAN. MENGANGGAP BAHAWA ALAM SEKITAR ADALAH SANGAT PENTING UNTUK MENAMBAHKAN MOOD KETIKA BELAJAR.</p>	<p>razi</p>
<p><b>HADIAH UPSR</b></p> <p>KETENTUAN ACARA DITERUSKAN LAGI DENGAN PENYAMPAIAN HADIAH BERUPA SEBUAH PLAK, SIJIL DAN WANG TUNAI KEPADA MURID –MURID YANG TELAH MENDAPAT KEPUTUSAN YANG CEMERLANG DALAM PEPERIKSAAN UPSR YANG LALU.</p> <p>BAGI PENCAPAIAN 5 A, DIPERSILAKAN</p> <ol style="list-style-type: none"><li>1</li><li>2</li><li>3</li></ol> <p>BAGI PENCAPAIAN 4 A 1 B, DIPERSILAKAN</p> <ol style="list-style-type: none"><li>1</li><li>2</li><li>3</li></ol>	<p>ros</p> <p><i>rujuk Lampiran 3</i></p>

<p><b>CENDERAMATA KEPADA MASJID</b></p> <p>ACARA KITA DITERUSKAN LAGI. PENYAMPAIAN CENDERAMATA SEBAGAI TANDA TERIMA KASIH KEPADA PIHAK MASJID JAMEK BAKRI BATU 5, YANG SELAMA INI BEGITU KOMITED DAN SENTIASA BEKERJASAMA DALAM MEREALISASIKAN IMPIAN SEKOLAH, KE ARAH MEMBINA MODAL INSAN CEMERLANG DIKALANGAN WARGA SEKOLAH.</p> <p>SUDILAH APA KIRANYA MENERIMA. DIPERSILAKAN..</p> <p>YANG DIHORMATI, TN HJ MUSYRIK B YUSOF, KETUA KAMPUNG BAKRI BATU 5, MERANGKAP Pengerusi MASJID JAMEK BAKRI BATU 5</p>	<p>ain</p>
--	------------

<p>MAJLIS MENGUCAPKAN TERIMA KASIH KEPADA YANG BERBAHAGIA EN RAMLI B OSMAN, ATAS KESUDIAN ITU TADI.</p>	<p>ain</p>
---	------------

<p><b>CENDERAMATA KPD PERASMI</b></p> <p>SETERUSNYA MAJLIS MEMPERSILAKAN YANG BERUSAHA, PN HJH JAMILAH BT HJ ABDULLAH GURU BESAR SK BAKRI BATU 5 MENYAMPAIKAN CENDERAMATA KEPADA, YANG BERBAHAGIA EN RAMLI B OSMAN JURUTERA DAERAH JABATAN KERJA RAYA DAERAH MUAR. SUDILAH APA KIRANYA MENERIMA.</p> <p>MAJLIS MENGUCAPKAN TERIMA KASIH DI ATAS SEMPURNANYA ACARA ITU TADI.</p>	<p>ain</p>
---	------------

<p><b>PERASMI BEREDAR</b></p> <p>HADIRIN DAN HADIRAT YANG DIHORMATI SEKALIAN</p> <p>YANG BERBAHAGIA EN RAMLI B OSMAN, JURUTERA DAERAH JABATAN KERJA RAYA DAERAH MUAR, DAN ISTERI MOHON UNTUK MENINGGALKAN MAJLIS INI ATAS URUSAN RASMI DITEMPAT LAIN.</p>	<p>razi</p>
---	-------------

<p><b>PERSEMBAHAN</b></p> <p>4. ACTION SONG 5. DIKIR PUTERI 6. TAHUN 1</p>	
--	--

<p><b>PERSEMBAHAN</b></p> <p>HADIRIN DAN HADIRAT YANG DIHORMATI SEKALIAN</p> <p>MENUNJUK BAKAT MEMPERSEMBAHKAN GAYA. MOGA HADIRIN RIA TERASA. IBU-IBU AKAN TERSENYUM PULA. SAMA – SAMA KITA SAKSIKAN PERSEMBAHAN ACTION SONG, DIKIR PUTERI DAN NASYID OLEH MURID- MURID TAHAP 1 DAN 2. SAMA – SAMA KITA SAKSIKAN.</p> <p>PERSEMBAHAN YANG BARU SAHAJA DIPERTONTONKAN SEBENTAR TADI ADALAH DI BAWAH KELOLAAN CIK NUR AKMAL BT MAHAMAD, PN ROSMARINA BT AZID DAN PN ROSMAWATI BT MOHAMAD. MAJLIS MENGUCAPKAN RIBUAN TERIMA KASIH.</p>	<p>ros</p>
---	------------

<p><b>ANUGERAH PRA SEKOLAH DAN PEND KHAS DLL ( SESI 2 )</b></p> <p>HADIRIN DAN HADIRAT YANG DIHORMATI SEKALIAN</p> <p>MAJLIS GRADUASI PRA SEKOLAH DAN PENYAMPAIAN HADIAH KECEMERLANGAN PENDIDIKAN KHAS MENYUSUL KINI .</p> <p>UNTUK ITU MAJLIS DENGAN SEGALA HORMATNYA MENJEMPUT YANG DIHORMATI PN BADARIAH BT MOHAMED GPK 1, BAGI MENGIRINGI YANG DIHORMATI EN KAMSANO BIN PADIKON, YANG DIPERTUA PIBG SK BAKRI BATU 5 UNTUK MENYEMPURNAKAN ACARA. MAJLIS DENGAN SEGALA HORMATNYA MEMPERSILAKAN.</p>	<p>ain</p> <p><i>Baca buku program</i></p> <p><i>Pra – thn 3</i></p>
<p>MAJLIS MENGUCAPKAN TERIMA KASIH KEPADA YANG DIHORMATI EN KAMSANO B PADIKON, ATAS KESUDIAN ITU TADI.</p>	<p>ain</p>

<p><b>ANUGERAH KECEMERLANGAN ( SESI 3 )</b></p> <p>HADIRIN DAN HADIRAT YANG DIHORMATI SEKALIAN</p> <p>MAJLIS PENYAMPAIAN ANUGERAH KECEMERLANGAN AKADEMIK DITERUSKAN LAGI.</p> <p>UNTUK ITU MAJLIS DENGAN SEGALA HORMATNYA MENJEMPUT YANG BERUSAHA PN HJH JAMILAH BT HJ ABDULLAH, GURU BESAR SK BAKRI BATU 5, DIIRINGI OLEH YANG DIHORMATI CIK HJH NUR FATIMAH BT MD SALLEH GPK HEM, UNTUK MENYEMPURNAKAN ACARA. MAJLIS DENGAN SEGALA HORMATNYA MEMPERSILAKAN.</p>	<p>razi</p> <p><i>Baca buku program</i></p> <p><i>Thn 4 - nilam</i></p>
---	---

<p>MAJLIS MENGUCAPKAN TERIMA KASIH KEPADA YANG BERUSAHA PN HJH JAMILAH BT HJ ABDULLAH, GURU BESAR SK BAKRI BATU 5, ATAS KESUDIAN ITU TADI.</p>	<p>razi</p>
<p><b>PERSEMBAHAN</b></p> <p>7. NYANYIAN TAHUN 3 8. ILIR - ILIR</p>	
<p><b>PERSEMBAHAN</b></p> <p>HADIRIN DAN HADIRAT YANG DIHORMATI SEKALIAN</p> <p>MARILAH KITA SAMA – SAMA SAKSIKAN PERSEMBAHAN NYANYIAN TAHUN 3 DAN ILIR – ILIR OLEH MURID – MURID TAHAP 1 DAN TAHAP 2 SEBAGAI SANTAPAN HALWA TELINGA PADA HARI INI.</p> <p>PERSEMBAHAN YANG BARU SAHAJA DIPERTONTONKAN SEBENTAR TADI ADALAH DI BAWAH KELOLAAN , PN MUHAYA BT SAPARI DAN EN KHAIRUR RAZI B MASKUN. MAJLIS MENGUCAPKAN RIBUAN TERIMA KASIH.</p>	<p>ros</p>

## **PENUTUP**

DENGAN BERAKHIRNYA PERSEMBAHAN ITU TADI, MAKA MAJLIS ANUGERAH KECEMERLANGAN AKADEMIK DAN GRADUASI PRASEKOLAH 2010, SK BAKRI BATU 5 MENUTUP TIRAINYA. JUTAAN TERIMA KASIH KEPADA SEMUA PIHAK YANG TERLIBAT DALAM MENJAYAKAN DAN MENGHADIRI MAJLIS INI. KITA AKHIRI MAJLIS KITA DENGAN NYANYIAN LAGU NEGARAKU. DI JEMPUT DENGAN SEGALA HORMATNYA PARA TETAMU BERDIRI.

## **NYANYIAN NEGARAKU**

DIPERSILAKAN PARA TETAMU JEMPUTAN SERTA HADIRIN DAN HADIRAT SEKALIAN UNTUK SESI JAMUAN. SUDILAH APA KIRANYA MENJAMAH JUADAH YANG TELAH DISEDIAKAN.

MAJLIS KITA BERAKHIR DI SINI. DIKESEMPATAN INI SEBALUM LANGKAH DIATUR, IZINKAN KAMI SEKALI LAGI MEWAKILI SEMUA WARGA SK BAKRI BATU 5, MENYUSUN SEPULUH JARI MEMOHON KEMAAAFAN SEIKHLAS HATI ANDAI TERKASAR BAHASA, MAHUPUN TERLANJUR BICARA

TUAN PUTERI PERGI KE RASAH  
PULANG SEMULA SEBELAH PAGI  
KITA BERTEMU AKHIRNYA BERPISAH  
DIIZIN TUHAN BERSUA LAGI

SEKIAN...WABILLAH!.....DAN SALAM 1 MALAYSIA

ain

## NOTA RINGKAS

4. MENDAHULUI SENARAI NAMA PENERIMA SIJIL GRADUASI PRASEKOLAH. DIPERSILAKAN..... ( baca buku program )
  - ♥ BAGI KATEGORI TERBAIK MEMBACA...DIPERSILAKAN...
  - ♥ TERBAIK.....DIPERSILAKAN
  - ♥ SETERUSNYA... HADIAH PENINGKATAN.....DIPERSILAKAN
  - ♥ BAGI KATEGORI...HADIAH KHAS...DIPERSILAKAN.....ADIK NURUL TELAH MEWAKILI.....( baca buku program )
  
5. SETERUSNYA IALAH PENYAMPAIAN HADIAH KECEMERLANGAN PENDIDIKAN KHAS.
  - ♥ DIDAHULUI DENGAN KATEGORI.....DIPERSILAKAN
  - ♥ BAGI KATEGORI.....DIPERSILAKAN
  - ♥ SETERUSNYA KATEGORI...DIPERSILAKAN
  
6. KETETAPAN ACARA DITERUSKAN DENGAN SENARAI PENERIMA HADIAH KEMERLANGAN MENGIKUT TAHUN.....
  - ♥ DIMULAKAN DENGAN KELAS 1 MATAHARI...TEMPAT PERTAMA...DIPERSILAKAN....dan seterusnya...
  - ♥ TERBAIK MATAPELAJARAN...BM PEMAHAMAN...DIPERSILAKAN....dan seterusnya.....
  
7. SETERUSNYA ADALAH PENYAMPAIAN HADIAH TERBAIK KESELURUHAN....
  - ♥ TAHUN 1...DIPERSILAKAN.....dan seterusnya.....
  
8. KITA TERUSKAN ACARA, DENGAN PENYAMPAIAN HADIAH PENINGKATAN AKADEMIK
  - ♥ DIDAHULUI DENGAN TAHUN 1...DIPERSILAKAN...dan seterusnya
  
9. PROGRAM NILAM (NADI ILAMU AMALAN MEMBACA) MERUPAKAN SATU PENDEKATAN UNTUK MENGATASI MASALAH TABIAT MEMBACA DI KALANGAN WARGA SEKOLAH. MATLAMAT UTAMA PROGRAM NILAM ADALAH MEMBINA TABIAT MEMBACA YANG BERKEKALAN DI KALANGAN PELAJAR.
  - ♥ PENERIMA ANUGERAH NILAM SK BAKRI BATU 5 SESI 2010...DIPERSILAKAN.....
  - ♥ SETERUSNYA.....